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PROTOKÓŁ  

z  XV SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE 

odbytej w dniu 26 listopada 2015 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1430. 

Na ustawowy stan rady – 15 radnych, udział w obradach brało 15 radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu.   

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Renata Plucińska 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

Kierownik Ref. Infrastruktury Technicznej – Agnieszka Drzazga 

Pracownicy UG – Anna Morawska i Joanna Wysota 

Sołtysi sołectw: Chajew i Kamieniki 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

 

1. Otwarcie obrad XV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji 

o nieruchomościach i deklaracji na  podatek od nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji o gruntach oraz deklaracji 

na podatek rolny. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji o lasach  

i deklaracji na podatek leśny. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2015 rok. 

14. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych oraz wyników sprawdzianów  

i egzaminów za rok szkolny 2014/2015. 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Gminy. 
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Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XV sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

 

Ad. 2   

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad. Wójt Gminy zwrócił się do Radnych z 

prośba o wyrażenie zgody na rozszerzenie porządku obrad o punkt Podjęcie uchwały w sprawie 

nabycia do zasobu gminnego nieruchomości oznaczonej numerem działki 173/2 położonej w 

miejscowości Tomczyki, obręb ewidencyjny Sokolenie. Przypomniał, że uchwała w tej sprawie była 

podejmowana już w maju, jednakże zawiera ona omyłkę pisarską, którą należy sprostować. Szczegóły 

uchwały omówiła Pracownica UG Anna Morawska. 

Radny Jan Stawirej wyraził opinię, że wspólne posiedzenie komisji, które odbyło się 3 listopada 2015 r. 

zostało zwołane nie przez Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury tylko przez Przewodniczącego 

Rady Gminy. 

Ze względu na brak innych uwag do proponowanych zmian porządku obrad Przewodniczący Rady 

poddał go pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem porządku obrad po zmianach głosowało 13 Radnych, od głosu wstrzymał się 1 Radny (Jacek 

Piotrowski).  

Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem proponowanego porządku. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianach) 

 

1. Otwarcie obrad XV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji 

o nieruchomościach i deklaracji na  podatek od nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji o gruntach oraz deklaracji 

na podatek rolny. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji o lasach  

i deklaracji na podatek leśny. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2015 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu gminnego nieruchomości oznaczonej numerem 

działki 173/2 położonej w miejscowości Tomczyki, obręb ewidencyjny Sokolenie. 

15. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych oraz wyników sprawdzianów  

i egzaminów za rok szkolny 2014/2015. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Gminy. 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę części Radnych, aby w czasie głosowania podnosili tak 

rękę, aby nie był wątpliwości w czasie zliczania głosów. 

Radny Jacek Piotrowski zwrócił się z pytaniem czy zostały wysłane pisma do PGE dot. niskiej jakości 

energii dostarczanej do odbiorów w miejscowości Gałki oraz do operatora telekomunikacyjnego 

Orange w sprawie usunięcia nieczynnych słupów. Przewodniczący Rady Gminy zwrócił Radnemu 

uwagę, że zadaje pytanie w niewłaściwym punkcie obrad, jednakże wyraził zgodę na udzielenie 

odpowiedzi w tym temacie. Sekretarz Gminy poinformowała, że powtórne pismo do PGE zostało 

wysłane 17 września 2015 r., natomiast do Orange pismo zostało przesłane po wrześniowej sesji. 

Szczegóły zostaną omówione w punkcie Sprawy różne. 

Na sesję przybył Radny Jarosław Plichta. 

Ad. 3   

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Radnych z pytaniem o ewentualne uwagi do protokołu z 

XIV sesji Rady Gminy. 

Radny Jacek Piotrowski poinformował, że ma zdanie odrębne do protokołu, ponieważ w jego ocenie 

brakuje zapisu o zachowaniu  Radnego Jarosława Plichty, który rzekomo miał grozić Radnemu Jackowi 

Piotrowskiemu.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radnych o nie robienie pośmiewiska z Rady Gminy oraz zwrócił 

uwagę, że sprzeczka między Radnymi miała miejsce po zakończeniu obrad. 

Radny Mariusz Kurzaj potwierdził, że zdarzenie miało miejsce po sesji oraz dodał, że to Radny Jacek 

Piotrowski groził Radnemu Jarosławowi Plichcie. 

Radna Bożena Łuszczek zwróciła uwagę, że w protokole nie została zawarta całość jej wypowiedzi 

dotyczącej uzupełnienia żwirem zagłębienia wzdłuż posesji. Podkreśliła, że prosiła o uzupełnienie 

żwirem zagłębienia wzdłuż nie tylko jej prywatnej posesji, ale również wzdłuż sąsiadującej. 

W związku z brakiem innych uwag Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół z XIV 

sesji. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 12 Radnych, 1 Radny (Jacek Piotrowski) głosował przeciwko, od głosu wstrzymało się 2 

Radnych (Bożena Łuszczek i Jan Stawirej).  

Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XIV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4  

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 27 września  2015 r. do dnia 25 

listopada 2015 roku: 

1. W dniach 5-9 października 2015r. wywóz materiałów z Godynic (koło cmentarza) na drogi: 

Starce, Godynice – Zagórze i  równano drogi Kamieniki, Sowizdrzały, Chajew, Gałki. 

2. Dnia 13 października 2015r. usuwanie awarii wodociągu w m. Pipie. 

3. W dniu 19 października 2015 kopanie rowów w m. Bukowiec. 

4. W dniach 19-20 październik 2015 r. odbyła się kontrola z PROW wykonania kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Godynice i Przedłęcze. Kontrola nie wykazała żadnych 

nieprawidłowości. Protokół z kontroli jest bez zastrzeżeń. 

5. Spłaciliśmy pożyczkę do WFOŚiGW w Łodzi kwocie 1.012.000 tys. zł. 

6. Dnia 20 października 2015r. montowano znaki drogowe w m. Sowizdrzały i naprawiano znaki 

na terenie Gminy. 

7. W dniu 22 października 2015 r.  naprawiano drogę Brąszewice – Kosatka. 

8. W dniach 23, 26 i 27   października 2015 r. wywożono kamień na  drogę w m. Sowizdrzały. 

9. W dniach 28-29 października 2015 r. sprzątano teren Gminy przy cmentarzach. 
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10. W dniu  2 listopada 2015 r.  w wyniku konkursu został zatrudniony pracownik na stanowisko 

referenta ds. funduszy zewnętrznych, gospodarki ściekowej i promocji w Urzędzie Gminy 

Brąszewice – jest to Pani Joanna Wysota. Pracownik ten przejął obowiązki Pani Wioletty 

Halamus, która zrezygnowała z pracy w Urzędzie. 

11. W dniach 2-6 listopada 2015 r. równanie dróg na terenie Gminy. 

12. W dniach 9 i10 listopada 2015 r. wywożono kamień na drogę w m. Sowizdrzały. 

13. W dniach 12-13 listopada 2015r. naprawiano przepust w m. Tomczykach. 

14. W dniu 13.11.2015 r. rozstrzygnięto przetarg na zakup energii elektrycznej  w 2016-2017 r. w 

ramach grupy zakupowej. Cena  netto za 1 kWh oświetlenia ulicznego 0,2005 zł, - Energa Obrót 

S.A.  pozostałych obiektów 0,2198 zł – PGE Obrót (stara cena 0,2200 zł – oświetlenie uliczne, 

0,2220 zł – pozostałe obiekty).  

15.  W dniu 16 listopada 2015r. sprzątano przystanki autobusowe na terenie Gminy. 

16. W dniu 18 listopada 2015 r. dokonano spłaty do WFOŚiGW w Łodzi odsetek od pożyczki 

pomostowej w wysokości 16718,79 zaciągniętej na budowę kanalizacji sanitarnej w 

miejscowości Przełęcze i Godynice gmina Brąszewice. 

17. W dniu 20 listopada 2015 r. w Muzeum Walewskich w Tubądzinie odbyło się spotkanie 

Animatorów Kultury Powiatu Sieradzkiego. Nagrodę Starosty za osiągnięcia w dziedzinie 

kultury otrzymał Pan Jan Tokarek – wieloletni członek Orkiestry Dętej w Brąszewicach. 

18. Dnia 23 listopada 2015 r. rozwożono kamień na drodze w m. Pokrzywniaki. 

19. W dniu 24 listopada 2015 r. rozwożono kamień na drodze w m. Gałki i na ul. Leśnej 

w Brąszewicach. 

20. Zakupiono lemiesz do równiarki drogowej (koszt 1189,80 zł)oraz została dokonana naprawa 

równiarki. 

21. Zakupiono kamień o frakcji 0-31,5 w ilości 161 ton za kwotę 10595 zł. 

22. W dniu 24 listopada 2015 r. odbyło się spotkanie par małżeńskich, które w 2015 roku obchodzą 

swoje Złote Gody. Z okazji Jubileuszu 50 wspólnie spędzonych lat pięć par z terenu Gminy 

Brąszewice otrzymało Medale za Długoletnie Pożycie Małżeńskie przyznane przez Prezydenta 

RP. 

23. W dniu 25 listopada 2015 usunięto awarię wodociągową w m. Wólka Klonowska. 

 

Radny Jerzy Ławniczak dopowiedział, że w październiku dwie jednostki OSP z terenu Gminy, tj. druhny 

z OSP Chajew i druhowie z OSP Brąszewice uczestniczyły w Powiatowych Zawodach Sportowo-

Pożarniczych w Warcie oraz, że odbyły się manewry strażackie. 

Wójt Gminy potwierdził tą informację i przeprosił, że przez nieuwagę pominął to ważne wydarzenie w 

swoim sprawozdaniu. Pogratulował sukcesów i podziękował strażakom za reprezentowanie Gminy 

Brąszewice. 

Ad. 5 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał czy prawdą jest przeciek dachu na sali gimnastycznej i niedziałająca 

tablica wyników oraz interpelował o przebudowę drogi na ul. Kasztanowej oraz na ul. Ks. 

Nierychlewskiego. 

Radny Jan Stawirej złożył wniosek o powołanie komisji ds. Statutu. 

Wójt Gminy poinformował, że dach na sali został zgłoszony wykonawcy, który wczoraj przeprowadził 

prace naprawcze, natomiast problem z tablicą wyników nie był wcześniej zgłaszany do Urzędu Gminy. 

Zgłoszenie to zostanie również przekazane wykonawcy. Odnosząc się do wniosku Radnego Jana 

Stawireja poinformował, że to Rada Gminy uchwala Statut Gminy. 
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Radny Grzegorz Kulig poprosił o uzupełnienie tłuczniem dziur i równanie drogi w miejscowości 

Sokolenie. Dodatkowo poprosił o poprawę stanu drogi w miejscowości Tomczyki. Zapytał, czy PZD 

poczynił jakieś kroki celem usunięcia wierzb przy drodze Starce-Robaszew. 

Wójt Gminy poinformował, że w chwili obecnej nie posiada informacji dotyczącej wierzb przy drodze 

Starce-Robaszew, w związku z tym odpowiedzi udzieli po sesji po skonsultowaniu z pracownikiem. 

Radna Bożena Łuszczek zgłosiła dziury na skrzyżowaniu dróg powiatowych na ul. Żychty i Zabrodzie, 

które zagrażają bezpieczeństwu. 

Wójt Gminy poinformował, że sprawa ta była już zgłaszana do PZD, lecz na chwilę obecną nie ma 

jeszcze odpowiedzi z PZD. Interpelacja zostanie powtórnie przesłana. 

Radny Józef Przezak poprosił o równanie drogi Przedłęcze – Sokolenie i drogi „żarowej”. 

Radny Jacek Piotrowski interpelował o remont drogi w miejscowości Gałki oraz o uzupełnienie 

tłuczniem poboczy drogi gminnej w Żurawiu. Wyraził niezadowolenie z dotychczas przeprowadzonej 

naprawy poboczy. Zapytał, co stało się z kamieniem, który był składowany na ul. Leśnej. 

Wójt Gminy poinformował, że w sprawie drogi w miejscowości Gałki odpowiedź na pisemny wniosek 

Radnego Jacka Piotrowskiego zostanie odczytany w punkcie Sprawy różne dzisiejszej sesji. Poprawa 

poboczy w miejscowości Żuraw będzie na miarę posiadanych środków sukcesywnie wykonywana. 

Dodał, że odpowiedzi na pytanie o kamień z ul. Leśnej udzieli w późniejszej części sesji, po uzyskaniu 

dokładnych informacji od pracownika. 

Radny Jan Stawirej interpelował, o uzupełnienie dziur na ul. Górnej. 

Radny Jarosław Plichta interpelował o usunięcie gałęzi wyciętych z pobocza drogi powiatowej 

Czartoria – Godynice. 

Wójt Gminy odpowiedział, że zgłoszenie to zostanie przekazane do PZD. 

Radny Adam Laskowski  interpelował o poprawę stanu drogi od Brąszewic do Wólki Klonowskiej przez 

Żarnów i drogi Czartoria – Chajew. Poinformował, że równanie drogi powiatowej w Czartorii nie 

poprawiło jej stanu. 

Radna Bożena Łuszczek zgłosiła wystające pieńki po usuniętych drzewach przy drodze powiatowej na 

ul. Zabrodzie. 

Radny Józef Toruński podziękował za poprawę nawierzchni drogi w miejscowości Sowizdrzały i 

poprosił o kontynuowanie napraw na dalszych odcinkach tej drogi. Zapytał, czy PZD odpowiedział na 

interpelację dotyczącą wyrwy w asfalcie na wysokości przystanku w miejscowości Wiertelaki oraz 

ustawienia drogowskazu do wsi Budy na wyremontowanej drodze Pipie - Marianów. 

Wójt Gminy poinformował, że pismo w tych sprawach było kierowane do PZD w październiku, jednak 

na chwilę obecną nie wpłynęła odpowiedź do UG. 

Przewodniczący Rady Gminy interpelował o zmianę organizacji ruchu na skrzyżowaniu w miejscowości 

Bukowiec. Dodatkowo zgłosił problem z błąkającymi się po miejscowościach psami, które mają 

właścicieli. Psy takie stwarzają niebezpieczeństwo i powodują uszkodzenia kiszonek.  

Wójt Gminy poinformował, że sprawa organizacji ruchu będzie konsultowana z mieszkańcami. Dodał, 

że na zebraniach mieszkańcy proponowali montaż lustra na tym skrzyżowaniu. Trzeba będzie wspólnie 

ustalić co będzie lepszym rozwiązaniem. W kwestii błąkających się psów, zostanie rozesłana do 

mieszkańców kurenda z przypomnieniem o obowiązku zabezpieczenia zwierząt domowych przed 

opuszczaniem posesji. 

Radny Jan Stawirej poinformował, że chce aby wniosek o powołanie komisji statutowej został 

przegłosowany. 

Przewodniczący Rady Gminy wyraził opinię, że należałoby zaczekać na wytyczne Wojewody Łódzkiego. 
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Radny Jan Stawirej zaproponował, aby opierać się na statutach sąsiednich gmin. 

Wójt Gminy dodał, że w Sprawach różnych będzie poruszany temat nadania Herbu Gminy Brąszewice, 

który również spowoduje pewne zapisy w Statucie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Radnego Jana Stawireja o powołanie 

komisji ds. Statutu. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem 

wniosku głosowało 6 Radnych (Jan Stawirej, Jerzy Ławniczak, Jacek Piotrowski, Ryszard Kurzaj, Bożena 

Łuszczek i Dorota Lipka), 9 Radnych głosował przeciwko. Większością głosów Rada Gminy nie przyjęła 

wniosku.  

 

Na sesję przybyła pracownica UG Inspektor Bożena Kwiatkowska. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie opłaty targowej. 

Radny Jerzy Ławniczak wyraził zdanie, że Radni podczas komisji zapoznali się z projektami uchwał, a 

pracownica UG Bożena Kwiatkowska udzieliła odpowiedzi na wszystkie pytania i niejasności. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XV/56/2015 z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie opłaty targowej. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XV/57/2015 z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

środków transportowych. 

Radny Jacek Piotrowski zwrócił się o wyjaśnienie zapisów dotyczących spełnienia przez pojazd normy 

EURO. Informacji udzieliła Inspektor Bożena Kwiatkowska. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XV/58/2015 z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie określenia stawek podatku od 

środków transportowych. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji o nieruchomościach i deklaracji na  podatek od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych obecnych na sali obrad (w 
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głosowaniu nie brał udziału Radny Józef Przezak). Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Rada 

Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XV/59/2015 z dnia 26 listopada 2015 

r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji o nieruchomościach i deklaracji na  podatek 

od nieruchomości. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Wójt Gminy w odpowiedzi na wcześniej zadane pytanie Radnego Jacka Piotrowskiego dotyczące 

kamienia składowanego na ul. Leśnej poinformował, że materiał ten był tam składowany z 

przeznaczeniem na remont drogi w miejscowości Sowizdrzały i został zgodnie z jego przeznaczeniem 

wykorzystany do wykonania wierzchniej warstwy tej drogi. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 5 minut przerwy. Radna Grażyna Dobruchowska po 

usprawiedliwieniu się u Przewodniczącego Rady Gminy opuściła obrady.  

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji o gruntach oraz deklaracji na podatek rolny. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XV/60/2015 z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji o gruntach oraz deklaracji na podatek rolny. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji o lasach i deklaracji na podatek leśny. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XV/61/2015 z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji o lasach i deklaracji na podatek leśny. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku z podjętą przez Radnych decyzją o ustaleniu 

podatku rolnego i leśnego naliczanego na podstawie stawki GUS, Radni nie muszą podejmować uchwał 

w sprawie stawek podatku rolnego i w sprawie stawek podatku leśnego. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości. 

Wójt Gminy wyjaśnił szczegóły projektu uchwały i wyraził zdanie, że zamiana będzie korzystna 

zarówno dla mieszkańca Przedłęcza, jak również dla Gminy i jej mieszkańców. Dzięki zamianie 
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mieszkańcy Gminy posiadający pola uprawne w tej okolicy zyskają wygodniejszy dojazd do swoich 

gruntów drogą polną o szerokości 6 metrów. Zwrócił się do Radnych z prośbą o poparcie uchwały.  

Radny Grzegorz Kulig poprosił o wyjaśnienie szczegółów zamiany. Wójt Gminy wyjaśnił niejasności. 

Radny Jerzy Ławniczak wyraził opinię, że sprawa ta jest znana od wielu lat i dobrze się stało, że w 

końcu uda się rozwiązać problem tej drogi. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XV/62/2015 z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2015 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 Radny (Jacek Piotrowski) wstrzymał się od głosu. 

Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XV/63/2015 z dnia 26 

listopada 2015 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2015 rok 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu gminnego 

nieruchomości oznaczonej numerem działki 173/2 położonej w miejscowości Tomczyki, obręb 

ewidencyjny Sokolenie. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał, jak na dzień dzisiejszy wygląda stan prawny tej działki. Wójt Gminy 

udzielił odpowiedzi i wyjaśnień. 

Radny Józef Przezak zapytał jaka została ustalona cena za metr kwadratowy. 

Kierownik Ref. IT poinformowała ze cena wynosi około 10 zł za m2. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XV/64/2015 z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie nabycia do zasobu gminnego 

nieruchomości oznaczonej numerem działki 173/2 położonej w miejscowości Tomczyki, obręb 

ewidencyjny Sokolenie. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 15 

Sekretarz Gminy przedstawiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych oraz wyników 

sprawdzianów i egzaminów za rok szkolny 2014/2015. 

Radny Jerzy Ławniczak pogratulował nauczycielom i uczniom dobrych wyników nauki i egzaminów. 

Wójt Gminy będąc w temacie oświaty wyraził obawy związane z zapowiedziami nowego rządu 

dotyczącymi likwidacji gimnazjów. Podkreślił, że nigdy nie był zwolennikiem podziału etapów edukacji 

na szkoły podstawowe i gimnazja, jednakże w przypadku takiej decyzji rządu, może okazać się że 

samorząd będzie musiał zmierzyć się z nieprzyjemną i krzywdzącą decyzją odnośnie zatrudnienia, bądź 
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niezatrudnienia części nauczycieli. Wyraził nadzieję, że Ministerstwo Edukacji Narodowej wypracuje 

odpowiednie rozwiązania, aby zabezpieczyć byt nauczycieli i ich rodzin. 

Sekretarz Gminy dodała, że w chwili obecnej w Gimnazjum w Brąszewicach zatrudnionych jest 21 

nauczycieli.  

 

Ad. 16 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- poinformowała, że trwają prace nad stworzeniem Herbu Gminy Brąszewice. Przedstawił Radnym 

wstępny projekt, który zostanie przesłany do zaopiniowania przez Komisję Heraldyczną. 

- poinformował, że na najbliższej sesji zostanie dostarczony projekt uchwały o podjęcie której zwrócił 

się Zarząd Powiatu Sieradzkiego. Zarząd Powiatu prosi o nadanie nazwy im. Mietka Frasunkiewicza dla 

ronda w miejscowości Zwierzyniec. Poinformował, że w chwili obecnej oczekuje na uzasadnienie 

projektu uchwały i przybliżenie postaci Mietka Frasunkiewicza. Dodał, że z rozmów z przedstawicielami 

Starostwa dowiedział się, że jest to zmarły kilka lat temu wieloletni pracownik Starostwa, który był 

pomysłodawcą i przyczynił się do gruntownego remontu drogi relacji Brzeźnio – Brąszewice. 

- poinformował Radnych, że droga w miejscowości Przedłęcze nie została odebrana i nie zostało 

zapłacone wykonawcy. Powodem są wyniki badań zleconych przez Gminę Brąszewice, które zostały 

przeprowadzone przez Kwalifikacyjno Kontrolne Laboratorium Drogowe w Łodzi. Badania wykazały 

niezgodność parametrów z projektem w zakresie zagęszczenia i zawartości wolnych przestrzeni w 

warstwie ścieralnej asfaltu. Pozostałe roboty zostały wykonane właściwie i nie ma do nich zastrzeżeń. 

Odbiór został wstrzymany do maja 2016 r., wiosną zostaną przeprowadzone kolejne badania i wtedy 

zostanie podjęta decyzja. 

- odczytał odpowiedź PZD na zgłaszane przez Radnych interpelacje dot. drogi powiatowej w Czartorii, 

drogi powiatowej relacji Starce – Robaszew i drogi powiatowej relacji Bukowiec – Kliczków Mały. 

- odczytał pismo skierowane do PGE dotyczące poprawy jakości energii w miejscowości Gałki oraz 

dodał, że PGE do chwili obecnej nie przesłało odpowiedzi. 

- odczytał odpowiedź od operatora telekomunikacyjnego Orange na pismo dotyczące usunięcia starych 

słupów telekomunikacyjnych w miejscowości Żuraw i Brąszewice.  

- poinformował, że do Wojewody Łódzkiego zostało skierowane pismo z informacją, że Gmina 

Brąszewice nie jest gotowa i nie ma możliwości technicznych i organizacyjnych, aby przyjąć uchodźców. 

- odczytał pisemny wniosek, złożony przez Radnego Jacka Piotrowskiego dotyczący ujęcia w budżecie 

Gminy na 2016 rok remontu drogi w miejscowości Gałki. Odczytał również odpowiedź na wniosek 

informując, że podczas wspólnego spotkania radnych w dniu 3 listopada 2015 r. Wójt Gminy zwrócił się 

z prośbą o poparcie dla tego remontu, jednakże Radni w głosowaniu w pierwszej kolejności wybrali 

drogę w miejscowości Sokolenie i drogę relacji Brąszewice – Wólka Klonowska. 

- odczytał pisemny wniosek, złożony przez Radnego Jacka Piotrowskiego dotyczący ujęcia w budżecie 

Gminy na 2016 rok budowy placu zabaw w miejscowości Żuraw. W odpowiedzi Wójt Gminy 

poinformował, że wniosek jest bezzasadny, ponieważ Wójt już kilkakrotnie publiczne deklarował 

budowę placu zabaw w Żurawiu w ramach współpracy z Lokalną Grupą Działania Ziemia Wieluńsko – 

Sieradzka. 

- odczytał pismo od Komisariatu Policji w Błaszkach, w którym Komendant zwrócił się z prośbą o 

częściowe wsparcie finansowe zakupu nowego radiowozu. Poinformował, że na sesję był zaproszony 

Komendant, jednakże do chwili obecnej nie dotarł. Wyraził opinię, że skandaliczną sytuacją jest fakt, że 

funkcjonariusze Policji, nie z własnej winy zmuszeni są prosić samorząd o radiowóz i wyposażenie, by 

móc normalnie pracować. Przypomniał, jak w przeszłości Gmina Brąszewice wspierała Komisariat 
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Policji współfinansując zakup sprzętu i wyposażenia komisariatu. Wyraził zdanie, że mimo tego że 

Gmina Brąszewice ma ogrom potrzeb, chociażby w zakresie drogownictwa czy oświaty, to należy 

wesprzeć komisariat, aby zapewnić bezpieczeństwo mieszkańców. Dodał, że z informacji uzyskanych 

telefonicznie dowiedział się, że samorządy Błaszek i Wróblewa również zadeklarowały wsparcie 

finansowe po 10000 zł każda.  Zaproponował, aby podać pod dyskusję zadeklarowanie wsparcia w 

kwocie 9000 zł. 

- poinformował, że zgodnie z uchwałą w sprawie trybu prac nad projektem budżetu Gminy, Komisje 

muszą odbyć posiedzenia w celu zaopiniowania projektu budżetu na 2016 r.  do dnia 2 grudnia 2015 r.  

Radny Jerzy Ławniczak potwierdził słowa Wójta Gminy, że w przeszłości Gmina Brąszewice 

wielokrotnie wspierała Komisariat Policji. Wyraził zdanie, że źle się dzieje, że Policji nie stać na zakup 

radiowozu. Retorycznie zapytał, jak ma powiedzieć wyborcom, że nie zostanie przeprowadzony 

remont drogi, a będzie udzielone wsparcie Policji. Zaproponował, aby przeznaczyć kwotę 5000 zł jako 

wsparcie komisariatu.  

Radny Józef Toruński wyraził opinię, że nie należy wyręczać resortu MSW w wyposażaniu swoich 

funkcjonariuszy, tym bardziej, że zdarzają się zastrzeżenia do pracy Policji. 

Wójt Gminy poinformował, że spróbuje się jeszcze skontaktować z Komendantem, aby zapytać czy 

przybędzie na sesję przedstawiciel Policji, aby Radni mogli przekazać mu te informacje. 

Radna Bożena Łuszczek w odniesieniu do odpowiedzi na wniosek dotyczącego remontu drogi w 

miejscowości Gałki poinformowała, że jako pierwsza na wspólnym posiedzeniu komisji wnioskowała o 

remont tej drogi. 

Wójt Gminy poinformował, że również wnioskował o poparcie dla drogi w Gałkach oraz informował 

Radnych, że wpłynął do Urzędu Gminy pisemny wniosek od Radnego Jacka Piotrowskiego w tej 

sprawie. Dodał, że przepychanka słowna, kto pierwszy, a kto drugi zabrał głos nic nie zmienia w tej 

sprawie. 

Radny Grzegorz Kulig poinformował, że dokładnie nie pamięta kolejności, jednakże temat remontu 

drogi na Gałkach był poruszany wielokrotnie. Potwierdził, że Wójt Gminy zaproponował wybranie 

dwóch dróg o długości do 1 km, które w latach 2016 i 2017 mogłyby zostać wyremontowane w 

przypadku pojawienia się możliwości uzyskania wsparcia z tzw. „dojazdówek”. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał, czy jego wniosek został odczytany na posiedzeniu Komisji. 

Wójt Gminy poinformował, że na Komisji Radni zostali poinformowani, że taki wniosek został złożony, 

lecz nie był odczytany w całości. 

Radny Jan Stawirej przedstawił swoje uwagi dotyczące przebiegu wspólnego posiedzenia Komisji. 

Dodał, że mimo to drogi zostały wybrane przez Radnych i nawet ponowne głosowanie  tego nie zmieni. 

Radny Jacek Piotrowski wyraził zdanie, że jeżeli on, jako Przewodniczący Komisji ds. Oświaty nie 

zwoływał posiedzenia, to takie posiedzenie jest bezprawne. 

Radna Bożena Łuszczek poinformowała, że czuje się dotknięta postawą Radnych. Uważa, że „niskie” 

jest to, że niektórzy Radni nie pamiętają przebiegu posiedzenia.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 5 minut przerwy. Na obrady przybył Zastępca Komendanta 

Komisariatu Policji w Błaszkach Tomasz Janiak. 

 

Wójt Gminy przywitali Zastępcę Komendanta Tomasza Janiaka i poinformował, że dyskusja w sprawie 

dofinansowania zakupu samochodu została rozpoczęta już wcześniej. 
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Przedstawiciel Komisariatu Policji przeprosił za spóźnienie wynikające z innych obowiązków 

służbowych i w imieniu Komendanta zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe zakupu nowego 

radiowozu. 

Radny Jerzy Ławniczak i Radny Józef Toruński powtórzyli swoje opinie na temat wspierania Policji, 

które wyrazili już wcześniej podczas sesji. 

Tomasz Janiak wyjaśnił, że w chwili obecnej KP w Błaszkach dysponuje jednym samochodem 

oznakowanym i jednym nieoznakowany oraz wytłumaczył, jak wygląda finansowanie komisariatów. 

Dodał, że wbrew obiegowej opinii mandaty wystawiane przez Policję nie trafiają do danej jednostki, 

tylko do Komendy Wojewódzkiej, która realizuje inwestycje dla podległych jednostek. 

Radny Jan Stawirej poinformował, że jest skłonny poprzeć propozycję przekazania 5000 zł na zakup 

radiowozu. 

Radny Jacek Piotrowski zaproponował, aby Radni zastanowili się nad przekazaniem części swojej diety 

jako wsparcie Policji. Poinformował, że jest skłonny takiej pomocy udzielić, jeżeli pozwala na to prawo. 

Radny Jerzy Ławniczak odparł, że Radny Jacek Piotrowski, jeżeli chce to może przekazywać swoje 

pieniądze, natomiast każdy Radny decyduje o swoich finansach.  

Radna Marzena Cichecka poparła opinię Radnego Jerzego Ławniczaka. 

Radny Jarosław Plichta zaproponował, aby przekazać 5000 zł. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że propozycja 9000 zł wynikała z tego, że w 2008 roku Gmina Brąszewice 

wspierała komisariat kwotą 8000 zł. Dodał, że od Komendanta wie, że każda kwota będzie 

zadawalająca i za każdą kwotę policjanci będą wdzięczni Samorządowi. 

Tomasz Janiak dodał, że nowy radiowóz kosztuje sześćdziesiąt kilka tysięcy zł, a samorządy Błaszek i 

Wróblewa zadeklarowały wsparcie po 10000 zł każdy. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie deklarację wsparcia Komisariatu Policji w 

Błaszkach kwotą 5000 zł na zakup nowego radiowozu. W głosowaniu udział brało 14 obecnych na sali 

obrad Radnych. Za przyjęciem deklaracji głosowało 14 radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała 

się za przekazaniem 5000 zł na zakup radiowozu. 

Wójt Gminy w imieniu własnym i Komendanta podziękował za tą deklarację. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał o sytuację w bezpieczeństwie na terenie Gminy Brąszewice. 

Tomasz Janiak poinformował, że ostatnim czasie na terenie Gminy Brąszewice dochodziło do kilku 

pożarów, które były wynikiem podpaleń. Na obecną chwilę problem ten nie występuje. Były też 

przypadki zatrzymania osób posiadających narkotyki. 

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą do przedstawiciela Policji o częste patrolowanie Gminy Brąszewice, 

szczególnie centrum Brąszewic w godzinach wieczornych i nocnych. Mieszkańcy zgłaszają problemy z 

nieodpowiednim zachowaniem młodzieży. Poprosił, również o monitorowanie boiska Orlik, gdzie 

zdarzały się sytuacje, że po zamknięciu obiektu gromadziła się tam młodzież. Dodał, że sprawy te były 

już kierowane do komisariatu. 

Radny Jan Stawirej  zaproponował, by Policja patrolowała Brąszewice nieoznakowanym radiowozem. 

Tomasz Janiak poinformował, że dotychczasowy dzielnicowy Wojciech Regulski odszedł na emeryturę, 

a w chwili obecnej pełniącym obowiązki dzielnicowego jest Rafał Kuś, którego rewir obejmuje Gminę 

Brąszewice i fragment Gminy Błaszki. 

Wójt Gminy podziękował Tomaszowi Janiakowi za przybycie na sesję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 5 minut przerwy. 
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Po wznowieniu obrad Radna Bożena Łuszczek poinformowała, że oczekuje przeprosin za 

wprowadzenie błędu w protokole ze wspólnego posiedzenia komisji. Zwróciła uwagę, że nie zgadza się 

z zapisem w protokole dotyczącym remontu drogi w miejscowości Gałki, ponieważ jako pierwsza 

zgłosiła potrzebę remontu tego odcinka. Dodała, że oczekuje wprowadzenia poprawki w protokole w 

tej kwestii. Protokołujący Sylwester Domagała przeprosił za powstanie ewentualnego błędu oraz 

poinformował, że dołoży starań, aby w przyszłości nie dochodziło do niejasności. 

Radny Grzegorz Kulig wskazał, że ludzka pamięć jest zawodna, a w toku dyskusji, wymiany zdań trudno 

wyłapać i zapisać szczegóły. 

Radny Jerzy Ławniczak potwierdził, że bardzo trudno jest protokołować burzliwą dyskusję. 

Wójt Gminy dodał, że protokołowanie dyskusji, która jest prowadzona pod wpływem emocji jest 

trudna. Dodał, że żaden pracownik Urzędu Gminy w sposób zamierzony i umyślny nie pomija 

szczegółów z sesji Rady Gminy, a pracownik Sylwester Domagała dokłada wszelkich starań, aby jak 

najlepiej wykonywać swoją pracę. Zaproponował, żeby w przyszłości zastanowić się nad nagrywaniem 

sesji. 

Radny Jerzy Ławniczak wyraził opinię popartą wieloletnim doświadczeniem, że protokołowanie jest 

bardzo trudne. Zwrócił się do Radnych, aby zamiast sprzeczać się na sesji, przed przegłosowaniem 

protokołu zgłaszali swoje uwagi, które zostaną zaprotokołowane. Dodał, że w przeszłości były próby 

nagrywania sesji, jednak nie przynosiły one oczekiwanych rezultatów. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał, czy jego zdanie odrębne do protokołu z poprzedniej sesji zostało 

zanotowane. Protokołujący Sylwester Domagała potwierdził zanotowanie tej uwagi. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo, które wpłynęło do Rady Gminy od właściciela Hotelu dla 

zwierząt i ptactwa domowego Pana Longina Siemińskiego. Właściciel zwrócił się z prośbą o pozytywne 

zaopiniowanie utworzenia w Wojtyszkach ośrodka rehabilitacji zwierząt dziko występujących.   

Radca prawny Andrzej Frontczak poinformował, że pismo zgodnie z właściwością powinno być 

skierowane do Wójta Gminy, a przywołany w nim przepis podlega kompetencjom Generalnego 

Inspektora Ochrony Środowiska.  

W związku z tym Radni postanowili, aby pismo przekazać zgodnie z właściwością do Wójta Gminy, aby 

nadać prawidłowy tok postępowania. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Radnego Jerzego Ławniczaka pełniącego funkcję 

Komendanta Gminnego OSP z pytaniem, kto odpowiada za powiadamianie i dysponowanie jednostek 

OSP do akcji. Poinformował, że w czasie niedawnego pożaru hali na ul. Zabrodzie w Brąszewicach 

strażacy z OSP Bukowiec zgłaszali przez radiostację gotowość do wyjazdu na akcję, jednak nie otrzymali 

zgody na udział.  

Radny Jerzy Ławniczak poinformował, że za dysponowanie jednostek OSP do akcji odpowiada 

Powiatowe Stanowisko Kierowania w Komendzie PSP w Sieradzu. Dodał, że w pierwszej kolejności 

powiadamiane są jednostki z KSRG, a później w razie potrzeb angażowane są dodatkowe siły. 

Radny Adam Laskowski wyraził opinię, że stanowisko kierowania woli powiadamiać jednostki będące 

w KSRG, bo dużo szybciej i łatwiej może przekazać zgłoszenie. 

Przewodniczący Rady Gminy wyraził opinię, że przez brak zgody na wyjazd jednostka OSP w Bukowcu 

jest źle postrzegana przez mieszkańców, którzy nie znają procedur kierowania strażaków do akcji. 

Wójt Gminy przypomniał, że do 2 grudnia 2015 r. Komisje Rady Gminy muszą odbyć posiedzenia i na 

piśmie zaopiniować projekt budżetu na 2016 rok. Dodał, że Wójt Gminy i Skarbnik Gminy są do 

dyspozycji Radnych i podczas posiedzeń udzielą odpowiedzi na wszystkie nurtujące pytania. Poprosił 

jedynie o wcześniejszą informację o planowanym posiedzeniu, tak aby móc pogodzić udział w 

posiedzeniach z innymi obowiązkami służbowymi. 
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Radny Jacek Piotrowski zapytał, dlaczego dopiero dziś jest rozdawany projekt budżetu. Dodał, że 

otrzymał egzemplarz projektu po telefonie do Urzędu. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że projekt budżetu zgodnie z terminem określonym w  przepisach 

ustawy o finansach publicznych został złożony w Biurze Rady oraz w Regionalnej Izbie Obrachunkowej 

w dniu 13 listopada 2015 r., co jest potwierdzone pieczątką wpływu. Dodała, że każdy Radny ma 

możliwość uzyskania kserokopii projektu w ustawowym terminie, a ci Radni, którzy nie odebrali swoich 

egzemplarzy mają je dostarczone dziś. 

Wójt Gminy potwierdził wypowiedź Skarbnik Gminy i dodał, że ze względu na telefon, w którym Radny 

Jacek Piotrowski poinformował pracownika Urzędu Gminy, że odbierze osobiście projekt budżetu, ten 

nie został wysłany pocztą. Ze względu na to, że Radny Jacek Piotrowski mimo zapowiedzi nie zjawił się 

po odbiór, projekt budżetu został mu dostarczony niezwłocznie osobiście przez pracownika UG w dniu 

następnym. 

Radny Grzegorz Kulig poinformował, że zwołuje posiedzenie Komisji Budżetu i Inwestycji na 1 grudnia 

2015 r. na godz. 10:00. 

Radny Jarosław Plichta poinformował, że zwołuje posiedzenie Komisji Rewizyjnej na 1 grudnia 2015 r. 

na godz. 10:00. 

Radny Jacek Piotrowski zaproponował, aby posiedzenie Komisji ds. Oświaty i Kultury odbyło się 1 

grudnia 2015 r. o godz. 16:00. Skarbnik Gminy poinformowała, że po godz. 16:00 Urząd Gminy będzie 

zamknięty, co spowoduje utrudnienia w dostępie do dokumentów. Radny Jacek Piotrowski wobec tego 

poinformował, że posiedzenie Komisji Oświaty i Kultury odbędzie się 1 grudnia 2015 r. o godz. 15:00. 

Skarbnik Gminy wyraziła opinię, że w ciągu jednej godziny nie uda się przeanalizować całego projektu 

budżetu, lecz Radny Jacek Piotrowski stwierdził, że członkowie Komisji będą przygotowani i godzina 

wystarczy na posiedzenie Komisji. 

 

Ad. 17 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XV sesji Rady Gminy o godzinie 1430.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


